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ZÁPISNICA 

 

z ustanovujúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Spišskej Teplici konaného dňa 

16. novembra 2022 o 18.00 hod. v sále kultúrneho domu 

 

Prítomní poslanci: podľa priloženej prezenčnej listiny. 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Oznámenie výsledkov volieb, zloženie sľubu starostu a poslancov  

4. Vystúpenie starostu  

5. Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia  

6. Voľba návrhovej komisie  

7. Oznámenie starostu o poverení poslanca zastupovaním starostu  

8. Poverenie poslanca, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia OZ  

9. Zriadenie komisií, určenie náplne ich práce, voľba ich predsedov a členov  

10. Určenie platu starostu obce  

11. Diskusia  

12. Záver 

 

1. Starosta obce Ing. Radoslav Šeliga privítal všetkých prítomných. 

 

2. Za zapisovateľku ustanovujúceho zasadnutia starosta obce určil slečnu Nikolu Podhorskú 

a za overovateľov zápisnice pán starosta určil Ing. Annu Schalekovú a Tomáša Buca. 

 

3. Oznámenie výsledkov volieb, zloženie sľubu starostu a poslancov  

 

 Starosta obce vyzval podpredsedu miestnej volebnej komisie pána Tomáša 

Jakubčáka, aby oboznámil prítomných s výsledkami komunálnych volieb. Podpredseda 

miestnej volebnej komisie prečítal správu o výsledkoch volieb do orgánov samosprávy obce 

Spišská Teplica, ktoré sa konali 29. októbra 2022. 

Po informácii o výsledkoch volieb starostu a volieb do obecného zastupiteľstva starosta 

zložil  sľub a svojím podpisom ho potvrdil. Následne starosta prečítal sľub poslancov, ktorí 

ho svojím podpisom potvrdili. 

 Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici skonštatovalo, že zvolení poslanci 

a starosta obecného zastupiteľstva zložili zákonom predpísaný sľub poslanca obecného 

zastupiteľstva, menovite: 

 

Marcela Baranová 

Tomáš Buc 
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Zdenko Cibuľa  

Marek Červeň 

Jozef Ďuriš 

Mgr. Zuzana Maškulková 

Ing. Pavol Pintek 

Ing. Anna Schaleková 

Ing. Ján Šeliga 

 

4. Starosta obce predniesol príhovor. Poďakoval všetkým občanom, ktorý mu dali hlas vo 

voľbách a zdôraznil, že sa bude snažiť nesklamať ich dôveru. Zároveň poďakoval 

poslancom, ktorí ukončili svoj mandát, poprial im veľa úspechov v ďalšej práci a v rodinnom 

živote. Poďakoval aj všetkým ostatným, ktorí akokoľvek priložili ruku k práci na 

zveľaďovaní obce, alebo usporadúvaní kultúrnych, spoločenských a športových podujatí v 

obci. 

 

5. Starosta oboznámil prítomných s programom a následne dal hlasovať o  schválení 

programu. 

 

 Hlasovanie: 

Za: 

9 

Marcela Baranová. Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Jozef Ďuriš, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 

 

 Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo program zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. 

 

6. Voľba návrhovej komisie 

 

Návrhová komisia: Marcela Baranová, Marek Červeň 

 

 Hlasovanie: 

Za: 

9 

Marcela Baranová. Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Jozef Ďuriš, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  
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Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 

  

 Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo členov návrhovej komisie 

Marcelu Baranovú a Mareka Červeňa. 

 

7. Oznámenie starostu o poverení poslanca zastupovaním starostu 
 

V zmysle § 13b ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení 

starostu zastupuje zástupca starostu, ktorého spravidla na celé funkčné obdobie poverí 

zastupovaním starosta do 60 dní od zloženia sľubu starostu; ak tak neurobí, zástupcu starostu 

zvolí obecné zastupiteľstvo. Zástupca starostu môže byť len poslanec. Pán starosta odovzdal 

poverenie poslankyni Mgr. Zuzane Maškulkovej.  

 

Obecné zastupiteľstvo v  Spišskej Teplici vzalo na vedomie oznámenie starostu o 

poverení poslankyne Mgr. Zuzany Maškulkovej zastupovaním starostu v zmysle platných 

právnych predpisov. 
 

8. Poverenie poslanca, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia OZ 

 

V zmysle príslušných ustanovení zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v 

platnom znení obecné zastupiteľstvo poveruje jedného z poslancov zvolávaním a vedením 

zasadnutí obecného zastupiteľstva v prípadoch, ktoré ustanovuje zákon. Ide najmä 

o nezvolanie zasadnutia OZ v lehote, neprítomnosť starostu a zástupcu starostu 

alebo o odmietnutie viesť zasadnutie OZ starostom a zástupcom starostu. Poslancami 

obecného zastupiteľstva bol navrhnutý poslanec Marek Červeň a starostom dal hlasovať. 

 

 Hlasovanie: 

Za: 

9 

Marcela Baranová. Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Jozef Ďuriš, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 

 

 Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici poverilo poslanca Mareka Červeňa 

zvolávaním a vedením zasadnutí obecného zastupiteľstva v prípadoch podľa § 12 ods. 2 prvá 

veta, ods. 3 tretia veta, ods. 5 piata veta a ods. 6 tretia veta zákona SNR č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.  
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9. Zriadenie komisií, určenie náplne ich práce, voľba ich predsedov a členov 

 

V zmysle § 15 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení a § 19 

Štatútu Obce Spišská Teplica obecné zastupiteľstvo môže zriaďovať komisie ako svoje stále 

alebo dočasné poradné, iniciatívne a kontrolné orgány, určuje náplň ich činnosti a volí 

predsedu a členov komisií. 

 

9a) Komisia na ochranu verejného záujmu 

 Hlasovanie: 

Za: 

9 

Marcela Baranová. Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Jozef Ďuriš, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici: 
 

A. zriadilo Komisiu na ochranu verejného záujmu;  

B. určilo náplň práce komisie, a to plnenie úloh vyplývajúcich z ústavného zákona č. 

357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov; 

C. zvolilo  
a) predsedu komisie – Ing. Ján Šeliga 

b) členov komisie  

a) poslancov – Marek Červeň, Zdenko Cibuľa, Marcela Baranová, Jozef Ďuriš 

 

9b) Komisia pre sťažnosti v podmienkach Obce Spišská Teplica 

 Hlasovanie: 

Za: 

9 

Marcela Baranová. Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Jozef Ďuriš, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici: 
 

A. zriadilo Komisiu pre sťažnosti v podmienkach Obce Spišská Teplic;  



5 
 

B. určilo náplň práce komisie, a to plnenie úloh vyplývajúcich zo Zásad pre vybavovanie 

sťažností v podmienkach Obce Spišská Teplica; 

C. zvolilo  
a) predsedu komisie – Marek Červeň 

b) členov komisie  

a) poslancov – Ing. Ján Šeliga, Ing. Anna Schaleková 

b) náhradníkov - Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa 

 

9c) Finančná komisia 

 Hlasovanie: 

Za: 

9 

Marcela Baranová. Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Jozef Ďuriš, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici: 
 

A. zriadilo Finančnú komisiu;  

B. určilo náplň práce finančnej komisie, a to posudzovanie aktuálnosti, efektívnosti a 

funkčnosti VZN, vnútorných predpisov na úseku rozpočtu, účtovníctva, financií a 

správy obecného majetku a posudzovanie grantového programu obce; 

C. zvolilo  
c) predsedu komisie – Marcela Baranová 

a) členov komisie  

a) poslancov – Ing. Anna Schaleková, Ing. Pavol Pintek, Mgr. Zuzana Maškulková, 

Zdenko Cibuľa 

b) odborníkov z radov obyvateľov obce a iných osôb – Ing. Gabriela Olekšáková 

 

9d) Stavebná komisia 

 Hlasovanie: 

Za: 

9 

Marcela Baranová. Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Jozef Ďuriš, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 
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Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici: 
 

A. zriadilo Stavebnú komisiu;  

B. určilo náplň práce komisie a to prerokovávanie návrhov investičných akcií, návrhov 

VZN, koncepčné materiály týkajúce sa rozvoja obce, podnety na sťažnosti občanov 

stavebného charakteru a susedských vzťahov, spolupracuje s ostatnými komisiami 

OZ; 

C. zvolilo  
a) predsedu komisie – Zdenko Cibuľa 

b) členov komisie  

a) poslancov – Jozef Ďuriš, Ing. Pavol Pintek, Ing. Ján Šeliga  

b) odborníkov z radov obyvateľov obce a iných osôb – Peter Šebest, Peter Mačák 

 

9e) Komisia kultúry, športu, vzdelávania, sociálnych vecí a turistického ruchu 

 Hlasovanie: 

Za: 

9 

Marcela Baranová. Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Jozef Ďuriš, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici: 
 

A. zriadilo Komisiu kultúry, športu, vzdelávania, sociálnych vecí a turistického ruchu;  

B. určilo náplň práce komisie a to tvorba občasníka Teplického spravodajcu, písanie 

obecnej kroniky, príprava a organizovanie kultúrnych, športových, spoločenských 

podujatí obce, spolupráca s vedením základnej školy a materskej školy a predkladanie 

návrhov na zvýšenie a udržanie kvality vzdelávania, podpora krúžkovej činnosti detí 

a mládeže, rozvoj turistického ruchu 

C. zvolilo  
a) predsedu komisie – Mgr. Zuzana Maškulková 

b) členov komisie  

a) poslancov – Marcela Baranová, Marek Červeň 

b) odborníkov z radov obyvateľov obce a iných osôb – Lenka Guothová,  

Ing. Gabriela Olekšáková, Marta Slušná, Ing. Anna Diačiková PhD., Roman Fábry 

 

9f) Komisia pre verejný poriadok 

 Hlasovanie: 

Za: 

9 

Marcela Baranová. Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Jozef Ďuriš, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  
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Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici: 
 

A. zriadilo Komisiu pre verejný poriadok;  

B. určilo náplň práce komisie a to, prerokúvať sťažnosti občanov proti porušovaniu 

verejného poriadku a predkladá návrhy na ich riešenie, podieľať sa na tvorbe VZN 

v oblasti verejného poriadku, ochrany majetku a bezpečnosti na verejných 

komunikáciách, navrhovať opatrenia za účelom znižovania kriminality na území obce, 

pomáhať pomáha pri prevencií kriminality v obci a navrhuje spôsob ochrany, 

vykonávať kontrolu dodržiavania čistoty verejného priestranstva obce 

C. zvolilo  
a) predsedu komisie – Jozef Ďuriš 

b) členov komisie  

a) poslancov – Tomáš Buc, Ing. Ján Šeliga 

 

9g) Doplnenie členov komisií z radov občanov 

 

 Dňa 14. novembra 2022 bol p. Jozefom Ďurišom doručený materiál „Doplnenie 

členov komisií z radov občanov“. Jedná sa o p. Jozefa Šebesta a p. Ing. Júliusa Kubaského a 

ich doplnenie do finančnej a stavebnej komisie. 

 Poslanec Ing. Ján Šeliga sa vyjadril, že na pracovnom stretnutí sa všetci poslanci 

stretli, aby dohodli obsadenie členov komisií. Skonštatoval, že komisie boli obsadené 

a považuje za zbytočné navyšovať počet členov v komisiách. Vyjadril sa, že proti 

navrhovaným členom nemá nič osobné, ale v takýchto početných komisiách sa ťažko 

rozhoduje.  

 Poslanec Tomáš Buc taktiež vyjadril námietku týkajúcu sa navyšovania počtu členov 

v komisií. Vyjadril svoje pochybnosti, či p. Jozef Šebest disponuje dostatočným 

ekonomickým vzdelaním a čím by vedel prispieť k adekvátnemu fungovaniu komisie.  

 Pán Jozef Šebest sa vyjadril, že podniká viac ako 30 rokov, pričom si všetky finančné 

a ekonomické činnosti zabezpečuje sám, a bol 16 rokov starostom obce Spišská Teplica. 

 

 Hlasovanie: 

Za: 
5 

Mgr. Zuzana Maškulková, Marcela Baranová, Marek 

Červeň, Zdenko Cibuľa, Jozef Ďuriš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 
4 

Tomáš Buc, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga,  

Ing. Pavol Pintek 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 

 

 Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo doplnenie členov komisií z radov 
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občanov takto: 

1. do stavebnej komisie doplnilo Ing. Júliusa Kubaského, 

2. do finančnej komisie doplnilo Jozefa Šebesta. 

 

Starostom uznesenie podpísané nebolo. 

 

10. Určenie platu starostu 

  

10a) Určenie platu starostu obce 

 

V zmysle § 11 ods. 4 písm. i) zákon č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov obecnému zastupiteľstvu je okrem iného vyhradené  určiť plat starostu 

podľa osobitného zákona, ktorým je zákon č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových 

pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov. 

Podľa § 3 odsek 1 zákona číslo 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových 

pomeroch starostov obcí a primátorov miest v z. n. p., patrí starostovi obce plat, ktorý je 

súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na 

základe údajov Štatistického úradu SR za predchádzajúci kalendárny rok a príslušného 

násobku podľa § 4 ods. 1 podľa počtu obyvateľov. Plat sa zaokrúhľuje na celé euro nahor. 

Priemerná mesačná mzda v národnom hospodárstve za rok 2021 vyčíslená 

Štatistickým úradom SR je  stanovená na sumu 1 211 € a  násobok podľa počtu obyvateľov od 

1001 do 3000 obyvateľov je 2,2.  Z toho vyplýva, že plat starostu nemôže byť nižší ako  

2 665,-  € 

Obecné zastupiteľstvo môže základný plat podľa § 4 ods. 2 zvýšiť najviac o 60 %. 

Návrh poslancov na pracovnom stretnutí bol 20%. 

 

 Hlasovanie: 

Za: 
5 

Mgr. Zuzana Maškulková, Marcela Baranová, Marek 

Červeň, Zdenko Cibuľa, Ing. Pavol Pintek 

Proti: 0  

Zdržal sa: 
4 

Tomáš Buc, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga, Jozef 

Ďuriš 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici v súlade s § 11  ods. 4 písm. i) zák. č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov určilo plat starostovi obce 

Spišská Teplica – Ing. Radoslavovi Šeligovi podľa osobitného predpisu - zákona č. 253/1994 

Z. z. o právnom postavení  a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení 

neskorších predpisov v zmysle § 3 ods. 1 a v zmysle § 4 ods. 2 citovaného zákona zvýšený o 

20 % mesačne s účinnosťou od 17. 11. 2022. 

10b) Doplnenie uznesenia č. 108/2022 zo dňa 19. 10. 2022 

 

Starostovi počas výkonu funkcie patrí dovolenka na zotavenie v zmysle Zákonníka 

práce, podľa ktorého sa primerane určuje rozsah a čerpanie dovolenky. Podľa §116 ods.3 
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Zákonníka práce jediná výnimka kedy možno zamestnancovi vyplatiť náhradu mzdy za 

nevyčerpanú dovolenku je skončenie pracovného pomeru.  

Toto ustanovenie Zákonníka práce sa primerane použije aj pri skončení funkčného 

obdobia starostu a s použitím ustanovenia §2 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z. z. v znení 

neskorších predpisov o tom rozhodne obecné zastupiteľstvo. Podmienka nemožnosti vyčerpať 

dovolenku za rok 2022 sa naplní až v momente zániku mandátu starostu, t. j. v deň  

ustanovujúceho OZ – 16. 11. 2022. 

Vzhľadom na nemožnosť čerpania dovolenky z dôvodu pracovnej vyťaženosti, 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schvaľuje starostovi v zmysle § 2 ods. 2 vyplatenie 

náhrady platu za nevyčerpanú dovolenku v súvislosti s ukončením funkčného obdobia 2018-

2022 v rozsahu 27,5 dňa.  
 

 Hlasovanie: 

Za: 

9 

Marcela Baranová. Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Jozef Ďuriš, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 

 

 Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo doplnenie uznesenia č. 108/2022 

zo dňa 19. 10. 2022. Na konci pôvodného znenia uznesenia sa dopĺňa text: „v rozsahu 27,5 

dňa“. 

 

11. Diskusia 

 

 Pán starosta otvoril diskusiu a v rámci nej oznámil doručenie správy 

z Environmentálneho fondu o schválení finančných prostriedkov na nákup traktora 

s príslušenstvom na zber biologicky rozložiteľného odpadu vo výške 79 932,- €, pričom je 

nevyhnutné uskutočniť verejné obstarávanie do júna 2023. 

 Poslanec Zdenko Cibuľa sa chcel vrátiť k problematike preberanej na pracovnom 

stretnutí týkajúcej sa rady školy a chcel vedieť, prečo zápisnica ešte nebola podpísaná, 

v akom stave je podnet a či ho môže ako poslanec vidieť.  

 Pán starosta sa vyjadril, že podnet je riešený v kompetencií starostu. Vzhľadom na 

skutočnosť, že pán starosta nebol dopredu informovaný o tejto téme do diskusie, nevedel 

presne povedať, kedy bol podnet podaný, ale ubezpečil poslanca, že túto problematiku je 

možné prerokovať na ďalšom stretnutí, prípadne obecnom zastupiteľstvo. Problém nastal 

v tom, že jednému z rodičov nebolo umožnené kandidovať do volieb do rady školy. Obec ako 

zriaďovateľ má právo a povinnosť preveriť túto skutočnosť.  

 Poslanec Cibuľa súhlasil s pánom starostom, avšak podľa jeho názoru mala byť 

zápisnica podpísaná, pretože ide len o zápis, že voľby do rady školy prebehli. Poslanec 

oznámil, že má dokument zo stránky Edupage, v ktorom je uvedené, že Tomáš Buc (rodina 

Bucová) označil možnosť, že nemá záujem kandidovať do rady školy.  

 Pán starosta sa vyjadril, že podľa jeho názoru takáto diskusia nepatrí na ustanovujúce 

zasadnutie obecného zastupiteľstva. V septembri 2021 bol riaditeľ ZŠ poverený vykonať 
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voľby do rady školy a má byť umožnené kandidovať všetkým rodičom. Pán starosta zároveň 

potvrdil, že tento problém nebude možné vyriešiť na tomto zasadnutí, nemá pri sebe 

dokumentáciu ako poslanec Cibuľa a myslí si, že by bolo korektné dopredu upozorniť, že sa 

budú prítomní navzájom konfrontovať.  

 Mgr. Juraj Jarkuliš sa vyjadril, že v septembri bola doručená podrobná odpoveď 

prekonzultovaná aj s Úradom verejného zdravotníctva, ktoré odporúčalo uplatniť paragraf zo 

zákona, ktorý umožňoval predĺžiť mandát existujúcej rady školy. Vyjadril sa, že poslanec 

Tomáš Buc sa chcel stať členom rady školy, avšak riaditeľ takouto informáciou nedisponoval. 

Príprava rady školy bola zabezpečená s  predsedkyňou rady školy p. Marcelou Baranovou 

a uistil prítomných, že každý detail bol zobratý do úvahy. V texte zverejneného dokumentu 

bolo uvedené, že online hlasovanie nepostačuje na kandidatúru do rady školy a je potrebné 

doručiť aj kandidačnú listinu. Pán Jarkuliš skonštatoval, že je presvedčený o tom, že k chybe 

zo strany školy nedošlo a vyjadril sa, že v prípade, že je obviňovaný z marenia voľby rady 

školy, bude nútený sa brániť.  

 Pán Zdeno Cibuľa chcel osobne pogratulovať všetkým novozvoleným poslancom 

a podľa jeho názoru by sa mali zjednotiť, aby vychádzali v dobrom pri výkone svojej funkcie 

a mysleli na dobro občanov tejto obce.  

 Pani Mária Dikantová položila otázku pre p. Šebesta, ktorý trikrát nebol zvolený za 

starostu a počas výkonu svojej funkcie žiadnu finančnú komisiu nepotreboval, prečo sa chce 

stať členom finančnej komisie. Zároveň sa vyjadrila, že predsedkyňa finančnej komisie p. 

Marcela Baranová nemá ekonomické vzdelanie, keďže je zdravotníčka a zároveň považuje za 

zvláštne že sa p. Šebest chce stať členom finančnej komisie. 

 Pani Mária Hyblerová sa vyjadrila, že nepovažuje za korektné dopĺňanie členov 

komisií po ich predchádzajúcom schválení na pracovnom stretnutí.  

 Pán Jozef Černický položil otázku týkajúcu sa zrušenia obecnej firmy. Pán starosta 

prítomných uistil, že žiadne rušenie firmy neplánuje a tento podnik funguje presne takto ako 

sa od neho očakávalo. Obecná firma poskytuje prácu občanom obce a vytváranie zisku nie je 

hlavným cieľom fungovania registrovaného sociálneho podniku.  Starosta dal priestor 

poslancom na to aby sa vyjadrili, avšak žiaden sa neprihlásil. 

 Ing. Gabriela Olekšáková sa vyjadrila k obecným službám a ich výhodám pre obec 

a prispela do diskusie vysvetlením fungovania verejného obstarávania. Verejné obstarávanie 

sa robí od marca tohto roku všetko elektronicky. To znamená, že akonáhle sa chce niekto 

prihlásiť na verejné obstarávanie potrebuje sa záujemca prihlásiť, čo trvá približne mesiac a je 

možné, že sa neprihlási nik. Vyhráva ten, kto sa prihlási s najnižšou cenou, pričom z tejto 

povinnosti sú obecné služby vyňaté. To znamená, že môžu ísť priamym zadaním a šetria obci 

minimálne 10 % na DPH. Z toho vyplýva, že nech by sa prihlásil do verejného obstarávania 

ktokoľvek s čo najnižšími nákladmi a bude to podnikateľ, nikdy nebude vedieť dosiahnuť 

cenu, ktorú stanovia obecné služby. Obecné služby patria obci, zisk ktorý sa tam vytvára si 

nemôže zobrať žiaden konateľ, žiaden občan, žiaden zamestnanec obecných služieb. Pani 

Olekšáková sa vyjadrila, že ak toto ako občania nepochopíme, obec ako celok sa nikdy 

neposunie a bude neustále brzdená. Verí, že novozvolení poslanci sú tu na to, aby prospievali 

k rozvoju obce a mali záujem, aby sa obec posúvala vpred. 

 Pán Miloslav Šebest ako obyvateľ ulice 1. mája vyjadril svoju obavu, že ak by sa 

prenájom sály kultúrneho domu vrátil do bývalého režimu, dochádzalo by k extrémnemu 

porušovaniu nočného kľudu a požiadal prítomných poslancov o návrh na riešenie.  

 Poslanec Jozef Ďuriš skonštatoval, že rozumie p. Šebestovi a jeho sťažnosti, avšak 

tieto problémy boli, sú a vždy aj budú. Vzhľadom na skutočnosť, že poslanec Ďuriš je 

predsedom komisie verejného poriadku, bude apelovať, aby bol tento poriadok aj dodržiavaný 

a skonštatoval, že sa zúčastnil na viacerých oslavách v kultúrnom dome a nikdy nedošlo 

k žiadnym incidentom, kedy by došlo k potýčke medzi obyvateľmi v blízkosti kultúrneho 
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domu a vyžiadalo si to prítomnosť polície. Došlo k slovnej výmene názorov, pričom p. Šebest 

vyjadroval svoju nespokojnosť týkajúcu sa rušeniu nočného kľudu počas osláv v kultúrnom 

dome. Na túto poznámku mu pán poslanec Ďuriš navrhol riešenie, ktorým by bolo ponechanie 

osláv len do 22.00 hodiny do začiatku nočného kľudu.  Poslanec pána Šebesta uistil, že ako 

novozvolený predseda komisie pre verejný poriadok sa bude usilovať o nájdenie 

uspokojivého riešenia pre všetky strany. 

 Pán Zdeno Cibuľa vyjadril nespokojnosť týkajúcu sa prenájmu sály kultúrneho domu 

za podmienky zabezpečenia služieb stravovania z obecnej reštaurácie Zvonček. Podľa jeho 

názoru je menu pre niektorých občanov drahé, a vyjadril sa že predtým bolo možné vypožičať 

si kľúče a mohlo sa v kuchynke pripraviť občerstvenie. Pán starosta odpovedal, že nikdy 

nedošlo k situácii, kedy by bolo niekomu odmietnuté poskytnúť priestory kultúrneho domu, 

ak boli voľné. Skonštatoval, že žiadna iná obec nedá kľúče od Obecného úradu občanom na 

využitie na svoje súkromné účely počas celého víkendu a častokrát sa stalo, že po akcií boli 

priestory, v ktorých sídli aj obecný úrad v hroznom stave. Na základe toho sa obec rozhodla 

riešiť túto situáciu pomocou zamestnancov obecnej firmy, ktorá zabezpečuje stravu a dozor 

na oslavách/karoch a tým pádom má aj čiastočný dosah na to, ako sála vyzerá a má možnosť 

zasiahnuť v prípade konfliktov alebo porušovania podmienok prenájmu.  

 

12. Záver 

 

 Pán starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť a teší sa na vzájomnú 

spoluprácu. 

 

 

Overovatelia zápisnice: Ing. Anna Schaleková, Tomáš Buc 

Zapísala: Nikola Podhorská 

 

 

V Spišskej Teplici dňa 24. 11. 2022 

 

 

 

 

 

 

 

  v. r.   v. r.  

.................................................... .................................................... 

   Ing. Mária Klára Martinková  Ing. Radoslav Šeliga 

 prednosta OÚ   starosta obce 

 


